

Latihan Seni Silat Gayung

Polis di Bukit Perwira

Oleh ROHANI SAMAN

KUALA LUMPUR, Sabtu — Seramai 46 jurulatih Pertubuhan Silat Seni Gayung Malaysia dari seluruh negara akan bertamab di Bukit Perwira, Ipoh, pada 5 Novembar.

Demikian dinyatakan oleh Manakara Yerinon-oh Silat Seni Gayung Malaysia, Datuk Baharudin bin Daling Uda Hasnam, hari ini.

Upacara tamat latihan ini akan diadakan di pusat latihan polis pada hari berikutnya.

Pelatih-pelatih tersebut telah menamatkan kursus latihan khas mereka di Bukit Perwira, Polis Depoh.

Mereka dilatih oleh Cikgu M.A. Latim, ketua Persekitaran Perwira, dan Cikgu Sidi Kenson, ketua Jurulatih Perwira.

Dengkung

Ketika ditemui di tempat latihan hari ini, Manakara itu memberitahu bahawa pelatih-pelatih tersebut telah menamatkan kursus ini dengan memuaskan.

Mereka akan menjadi jurulatih silat gayung di kawasan masing-masing. "Selain daripada itu mereka juga akan menjadi jurulatih perubatan silat gayung di tempat masing-masing."

Adalah difahamkan bahawa kedua-dua jurulatih tersebut pernah menjadi guru silat bagi anggota-anggota Angkatan Tentera Malaysia.

Pelatih-pelatih tersebut telah menjalani latihan secara terus menerus selama enam bulan. Selain dari berurusan dengan menggunakan senjata Iklan, perampas pistol dan senapan adalah satu daripada aspek seni kendokaran yang diajar.

diri yang akan menarik sekali ialah mengun-putus cendai, seutas tali botol dipanaskan untuk memisahkan musuh malah memfalsukan-nya sekali. **Doktor Meor, ketua latihan** berkata bahawa latihan ini akan diadakan semasa percuti semestri yang akan datang. **Meor** berkata akan diadakan pertandingan silat gayung yang akan diadakan secara terbuka di Bukit Perwira.

48 anggota Polis dapat tauhiah Silat Gayung

Oleh SAHAR BAKAR

KUALA LUMPUR, Sabtu — Seramai 48 orang kumpulan pertama anggota polis telah ditauliahkan sebagai anggota Silat Gayung oleh Kesemanya Menteri-nya berbilang parti ini.

Ketua Polis Negara, Datuk Abdul Rahman Hasbani, telah mengun-putuskan kantung tersebut dalam istiadat khas bertamab di Pusat Latihan Polis di sini.

Penubuhan Pasukan Silat Gayung Polis Diraja Malaysia (PDRM) ini sebagai memenuhi hasrat Allahyarham Tun (Dr.) Ismail, kata Ennis Mahmood Mohd. Yunus, Pengerusi Menterjemah Persekitaran Perwira.

Menurut beliau, tujuan memperkenalkan seni silat tersebut dalam pertubuhan polis sebagai hak mempertahankan diri kerana anggota polis sentiasa berada dalam situasi yang ciba memesatkan keamanannya.

"Tanya bukan sekali-kali untuk menganiayai orang ramai," jelasnya. Lain-lain tujuan ialah:

- Memberi peluang kepada semua anggota polis mempelajari seni kebudayaan kebangsaan melalui gerak-geri jasmani.
- Melatih diri supaya menguasai silat-silat ke-

tersebut dalam masa enam bulan. Beliau memandatkan bahawa yang berserta ditauliahkan itu agar menggunakan ilmu perubatan mereka selaras dengan tugas, kehadiran masa, tempat dan suasana.

Anggota-anggota ini kemudiannya dipersembahkan dengan persembahan-persembahan seni mempertahankan diri tersebut, secara berpasukan dan berbarisan.

Hadir sama-masingnya ialah **Datuk Meor Abdul Rahman, pegawai Kementerian Kebudayaan, Belia dan Sukan** dan polis.